定制化产品 Customized Products

组合焊接 Combination welding

多个不同标准件可以焊接在同一个法兰盘上。连接器信号类型和安装 密封方式随意选择,提高了空间利用率,便于设备的紧凑化。

Multiple different standard parts can be welded onto the same flange. The signal type and installation sealing method of the connector can be freely selected, which improves space utilization and facilitates equipment compactness.



低磁导率 Low Magnetic Permeability

真空连接器的外导体和内导体可以采用无磁材料, 磁导率低至1.03.对运 行环境的磁场不会产生影响。

The outer and inner conductors of Feedthrough can be made of non-magnetic materials with a magnetic permeability as low as 1.03, which will not affect the magnetic field of the operating environment.







定制化产品 Customized Products

>>

Gold Plating 镀金

真空连接器表面可以做镀金处理,提供更稳定的连接以及更高的信号质量。

The surface of vacuum connectors can be gold-plated to provide more stable connections and higher signal quality.





